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§ 1 Mötets öppnande

Mötet väljer Lotta Rosenström som ordföranden för dagens
sammanträde. Sammanträdet öppnas.

§ 2 Presentationsrunda

Närvaron på dagens sammanträde noteras.

§ 3 Godkännande av dagordning

Mötet godkänner den utsända dagordningen med vissa tillägg.

§ 4 Val av justerare

Mötets ordförande Lotta Rosenström och ledamoten Anette Rosing
väljs till att justera dagens protokoll.

§ 5 Föregående protokoll

Protokoll 5/2022, Sammanträde 2022-05-13.

Rådet godkänner föregående protokoll, följer upp besluten i
protokollet och lägger protokollet till handlingarna.
Beträffande frågan om bastun i Sätrastrandsbadet så blev Vilde
Stampe inbjuden för att informera. Frågan kvarstår. Rådet beslutar
att Karin kontaktar Vilde.
Lotta skulle kontakta Julius Charpentier om Matchdln. Lotta har
kontaktat och mejlat honom men inte fått svar. Vidare skulle Lotta
lämna rådets synpunkter på förvaltningens verksamhetsprogram till
protokollet vilket är klart.
Karins punkt om ombyggnad Vårbergs centrum beslutar rådet att
fråga ska kvarstå till hösten.
Lotta har inte fått några förslag om pengapotten.
Frågan om hinder på cykelvägar kvarstår.
Rapporten funktionshinderombudsmannen är klar beställd och delas
ut till deltagarna vid dagens sammanträde. Rapporten kan diskuteras
på ett kommande sammanträde i höst.

§ 6 Information från förvaltningen

Andreas Thorstensson avdelningschef för stöd och service i egen
regi informerar om att han haft kontakt med Julius Charpentier.
Julius har skickat ett svar som Andreas kommer att vidarebefordras
till Lotta.
Andreas har diskuterat funktionshinderfestival med enhetscheferna
som är positiva. Det kan bli till våren 2023. I oktober kommer det
att i samarbete med centrumägaren bli någon form av tidigare års

2



event Growln på torget i Skärholmen. Valet i höst behöver komma i
första hand.
En person i Andreas avdelning tar fram material om att rösta i
höstens val. Det finns en planering inom avdelningen också för en
studiecirkel om valet för högfungerande inom LSS.
I kvarteret Vårfrugillet i Bredäng inom nyproduktionen av byggand
finns det 6 LSS-bostäder som kan starta snart och senare startas 6
till.
Inom stadsdelens verksamhet med LSS finns det ingen som är sjuk
med Covid-19.
För närvarande finns en diskussion inom regionen om vilka som ska
räknas till riskgrupper.
Det finns ett intensivt arbete på förvaltningen med avbrottsplaner
till exempel om el och vattentillgången samtidigt skulle försvinna.
Det finns platser som ska fungera som trygghetspunkter vid en kris.
Trygghetspunkterna ska invånarna känna till var de finns.

Maria Nilsson informerar om utbildning för rådet. Bland annat finns
en nämndhandbok som förklarar olika uppgifter som nämnderna i
staden har. Rådet har också ett önskemål om att få ett tema om
funktionshinder på nämndens infomöten. Samarbetet med
förvaltningen behöver också ses över. Efter höstens val kommer nya
nämndledamöter att tillkomma. Nytt rådet väljs till årsskiftet.

§ 7 Aktuella frågor på kommande nämndsammanträde

Länk till stadsdelsnämndens sammanträde när föredragningslistan
har skickats med kallelsen till rådets sammanträde:

Möte 2022-06-09 I MeetingPlus [sv-] (stockholm.se)

Till stadsdelsnämnden kommande sammanträde har rådet
synpunkter på följande punkter på föredragningslistan:

Punkt 31 Remiss om Algrytevägen
Rådet diskuterar frågan om det planerade bygget på Ålgrytevägen i
Bredäng som innebär att området kommer att exploateras hårt.
Platsen är bland annat nära tunnelbanan. Ljudet kommer att bli högt
därifrån och rådet undrar hur det blir med ljus och hissar. Det
framgår inte om de lägre husen har hissar. Ramper syns inte på de
presenterade bilderna på stadens hemsida. Problem kan det bli med
trapporna som gör att man kan komma att behöva bygga obevakade
hissar. Inkast till en sopsug finns på innegården men det finns också
entreer på utsidan som gör att fler sopsugar kan behövas. Positivt är
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att taken lutar och har solceller liksom att fasaderna är i trä vilket
ökar trivsel och därmed även tryggheten.
Beträffande trafiken så kan det bli trängre på vägarna samtidigt som
trafiken kan öka. All parkering blir i garage så det kan bli svårt för
rörelsehindrade att använda sig av bil. Rådet beslutar att Karin
sammanställer synpunkterna på projekt Ålgrytevägen och skickar
dem till rådet för godkännande. Därefter vidarebefordras
synpunkterna till stadsdelsnämnden.

§ 8 Särskilda frågor till detta möte

Höstens arbetsplan (vår Vplan och Work shop m.m.)
Mötet diskuterar arbetsplanen för rådets arbete i höst.
Lotta föreslår att frågan skjuts på till nästa möte 19 augusti.

Förslag att använda Pengapotten
Lotta Rosenström informerar om att inga förslag har kommit till
användning av pengapotten som rådet har för sitt arbete. Inköp av
bok med byggregler kan vara ett sådant inköp .

Ledsagning ,Promenad synsvaga och Inbjudan av Ingela
Jakobsson från kansliet Förbudet Sveriges Dövblinda.
Ingela Jakobsson har meddelat att hon inte kan delta på dagens
sammanträde och önskat få information om vad rådet vill att hon
ska informera om för rådet i höst. Rådet diskuterar och beslutar att
Lotta sammanställer frågor om ledsagning och teckenspråk till
Ingela Jakobsson. Därefter kan också förslag om en promenad för
synsvaga diskuteras.

§ 9 Skrivelser och rapporter

Sekreteraren Leo Westerblom informerar om att han fått Rapporten
2021 Stockholms stads Funktionshinderombudsman som rådet
önskade vid föregående sammanträde. Rapporten delas ut på
sammanträdet. Rådet kan diskutera rapporten i höst.

§ 10 Post till rådet

Juniprogrammet för Skärholmens stödenhet med aktivitetscenter.

Protokoll 3/2022 fört vid Kommunstyrelsens råd för
funktionshinderfrågors sammanträde måndagen den 16 maj 2022.
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§ 11 Punkter till nästa möte

Nämndhandboken med Maria Nilsson.
Bjuda in Christoffer Carlander att presentera sig.
Vårbergs centrum om Vilde Stampe kan närvara.
Höstens arbetsplan (vår Verksarnhetsplan och Work shop m.m.)
Ingela Jakobsson.

§ 12 Övriga frågor

Lotta tar upp frågan om stadens hemsidas information kan förstås
av funktionshindrade med lässvårigheter. Informationen är svår att
förstå för många och behöver lämnas enligt skrivreglerna för lättläst
information. Stockholms stad har bestämt att man inte ska ha
särlösningar utan informationen ska passa alla. Man anser att
informationen ska skrivas enligt reglerna för klarspråk som alla ska
kunna förstå. Rådet beslutar att Lotta rådet skickar ett förslag till
skrivelse till Kommunstyrelsens funktionshinderråd som rådet får ta
ställning till.

§ 13 Mötet avslutas

Mötet avslutas med en utvärdering av dagens sammanträde.
Lotta var lite stressad för att många var borta men det blev mycket
att prata om ändå. Karin nöjd. Anette tycker det jättebra. Lite
förvånad över att vi var så få men det gick bra. Hans tycker att det
fungerade bra.

Ordförande önskar alla i rådet en riktigt fin sommar och avslutar
dagens möte.

vr protovr )~
L~sterbi/m~
Sekreterare

Sammanställning fattade beslut:

Beslut: Karin kontaktar Vilde Stampe med inbjudan till hösten för
information om ombyggnad av Vårbergs centrum och om bastun i
Sätrastrandsbadet.
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Beslut: Lotta sammanställer frågor om ledsagning och om
teckenspråk till Ingela Jakobsson.

Beslut: att Karin sammanställer synpunkterna från rådet på
projektet Ålgrytevägen och skickar dem till rådet för godkännande.

Beslut: Rådet beslutar att Lotta rådet skickar ett förslag till
skrivelse till Kommunstyrelsens funktionshinderråd som rådet får ta
ställning till.

6



Leo Westerblom

Från:
Skickat:
Till:
Kopia:
Ämne:

Anette Rosing <anetteartros57@live.se>
den 7 juni 2022 15:27
Leo Westerblom
Lotta Rosenström (rosenstrom.lotta@gmail.com)
Re: ProRådFunkt 20220603justLR.docx

Detta e-postmeddelande kommer från en extern avsändare. Klicka inte på länkar och öppna inte bilagor om
du inte känner igen avsändaren och vet att innehållet är säkert.

Hej!
Ja jag läst genom av Lotta.
Ja godkänner .

Hälsningar
Anette R

Skaffa Outlook för Android

From: Leo Westerblom <leo.westerblom@stockholm.se>
Sent: Tuesday, June 7, 2022 2:13:26 AM
To: Anette Rosing <anetteartros57@live.se>
Cc: Lotta Rosenström (rosenstrom.lotta@gmail.com) <rosenstrom.lotta@gmail.com>
Subject: ProRådFunkt 20220603justLR.docx

Hej Anette!
Som du antagligen redan sett så har Lotta Rosenström lämnat synpunkter och justerat protokollet från
senaste rådsmötet. Jag skickar nu till dig för godkännande.
Med vänlig hälsning
Leo Westerblom

Leo Westerblom
Administration och sekreterare för pensionärs- och funktionshinderråd.

Skärholmens Stadsdelsförvaltning
Nämnd- och verksamhetsstöd, Enheten för administration och IT.
Bodholmsplan 2, Box 503, 127 26 Skärholmen
Telefon: 08-508 24 889
E-post: leo.westerblom@stockholm.se
stockholm.se

g Stockholms
vstad

Information om behandling av personuppgifter
Inom Stockholms stad är det respektive nämnd eller styrelsen i det bolag som hanterar personuppgifterna,
som är personuppgiftsansvarig. På stockholm.se/dataskydd hittar du information om stadens behandling
av personuppgifter.



Leo Westerblom

Från:
Skickat:
Till:
Ämne:

Lotta Rosenström < rosenstrom.lotta@gmail.com >
den 7 juni 2022 14:12
Leo Westerblom
Re: ProRådFunkt 20220603förslag

Detta e-postmeddelande kommer från en extern avsändare. Klicka inte på länkar och öppna inte bilagor om
du inte känner igen avsändaren och vet att innehållet är säkert.

Leo och Anette!

Jag har läst protokollet. Det allra mesta är bra.
Här är några förslag tilländringar:
§ 5 .... följer upp besluten...
§ 6. Andreas har diskuterat funktionshinderfestival med enhetscheferna som är positiva. Den kan bli till
våren 2023.
§ 12.... skrivelse till Kommunstyrelsens funktionshinderråd....

Kolla Anette att det inte fattas något mer!

Skön sommar! Lotta

Den tis 7 juni 2022 kl 09:11 skrev Leo Westerblom <leo.westerblom@stockholm.se>:

Hej.

Jag bifogar ett förslag till protokoll från dagens sammanträde för godkännande och svar om det är ok. Om
det är ok kan du skicka det till nästa som ska godkänna protokollet och som i sin tur också skickar svar till
mig om det är ok.

Med önskan om en god helg och nationaldag.

Hälsningar

Leo Westerblom

1 Leo Westerblom
Administration och sekreterare för pensionärs- och funktionshinderråd.

Skärholmens Stadsdelsförvaltning
Nämnd- och verksamhetsstöd, Enheten för administration och IT.
Bodholmsplan 2, Box 503, 127 26 Skärholmen
Telefon: 08-508 24 889
E-post: leo.westerblom@stockholm.se
stockholm.se


